



Protokoll - rådsmöte nr. 6, VT 2022
Tisdag den 7 juni 2022, kl. 17:00 - 20:00
Slutlig mötestid: 17:00 - 20:XX
Digitalt möte via Zoom

Kallade - (roll i mötet)

Närvaro

Elin Englund - (ordförande)

Närvarande

Evelina Siska – (justerare)

Närvarande, lämnade mötet 18:57

Victor Nåhls - (sekreterare)

Närvarande, lämnade mötet 18:24

Jacob Björnberg

Anmäld frånvaro

Linnéa Lingemark

Anmäld frånvaro

Nima Nikaein

Närvarande

Dennis Engström

Närvarande, lämnade mötet 17:52

Anna Westberg

Anmäld frånvaro

Sophia Aleman

Närvarande

Leopold Rengård

Anmäld frånvaro

Andreas Zheng Svensson

Närvarande, lämnade mötet 18:32

Klara Zethraeus

Anmäld frånvaro

SUS Studentombud – Alice Törnlund

Närvarande

1. Mötets öppnande

Elin Englund förklarade mötet öppnat kl. 17:01.

2. Mötesformalia

a. Upprättande av närvarolista

Röstlängd: **7 av 12**

Mötet konstaterades ej beslutsmässigt.

Punkten behandlades åter under **punkt X - XXX**:

Röstlängd: **7 av 12**

Mötet konstaterades beslutsmässigt.

b. Val av mötesordförande

Elin Englund föreslog

- Att välja Elin Englund till mötets ordförande.

Mötet beslutade

- Att välja Elin Englund till mötets ordförande.

c. Val av sekreterare

Elin Englund föreslog

- Att välja Victor Nåhls till mötets sekreterare.

Mötet beslutade

- Att välja Victor Nåhls till mötets sekreterare.

d. Val av justerare

Elin Englund föreslog

- Att välja XXX till mötets justerare.

Mötet beslutade

- Att välja XXX till mötets justerare.

e. Anmälan av eventuella övriga punkter till dagordningen

Nima föreslog

- Att göra följande tillägg i dagordningen:
 - o **Punkt 6** – *Terminsansvarig för processrätt.*

Elin – Athena

Studentärende

Kursutv. CA

f. Godkännande av föregående mötesprotokoll

Mötets ordförande föreslog

- Att godkänna protokollet från föregående möte.

Mötet beslutade

- Att godkänna protokollet från föregående möte.

g. Godkännande av dagordning

Mötets ordförande föreslog

- Att godkänna dagordningen med följande ändringar:
 - o Tillägg angivet under första delen av **punkt 2.e.**
 - o Flexibel ordning

Mötet beslutade

- Att godkänna dagordningen med ovan föreslagna tillägg.

3. Information från kåren

Alice informerade

- Har varit kårval.
- Arvodering.
- Pengar projektbidrag har öppnat.
- Under corona, kris. Kårer fick nyckel pengar till studentliv. Har kunnat godkänna samtliga projektansökningar.
- Ekonomernas förening har fått kårstatus. Mindre pengar till SUS, mindre budget. Mindre möjlighet till projektpengar.

Punkt 5 behandlades

4. Information från ledamöter

a. Fakultetsnämnden: Nima Nikaein, Sophia Aleman informerar.

- Fakultetsnämndssammanträdena återupptar nästa termin.

b. Utbildningsutskottet: Victor Nåhls, Linnéa Lingemark och Dennis

Engström informerar

-

c. Lärarförslagsnämnden: Klara Zethraeus informerar

-

d. Arbetsmarknadsrådet: Andreas Zheng Svensson informerar ¹

-

e. Institutionsstyrelsen: Evelina Siska och Anna Westberg informerar

- Inget särskilt att tillägga.

f. Kassören informerar: Klara Zethraeus informerar

-

g. JURO: Leopold Rengård informerar

Punkten lämnades obehandlad.

¹ Redaktionell ändring. Namn som ej hör till togs bort.

-

**h. Jämlikhets- och studerandeskyddsombud: Andreas Zheng Svensson
informerar**

-

**i. Centrala studeranderådet: Elin Englund och Dennis Engström
informerar**

- Elin valdes in till två punkter centralt. 1. Delportfölj digitala kanaler 2. Budgetberedningen H-området.

j. Stiftelsen för Juridisk Fakultetslitteratur: Elin Englund informerar ²

- Personer som är har god kunskap när det gäller kurslitteratur.
- Att föreslå studenter har ansetts skönsmässigt och således har inga förslag gått fram.

l. Ev. övriga arbetsgrupper och nätverk

**i. Arbetsgruppen för Juridiska institutionens miljörepresentanter:
Jacob Björnberg informerar**

- Punkten lämnades obehandlad.

ii. Budgetberedningen: Klara Zethraeus informerar

Punkten lämnades obehandlad.

² Redaktionell ändring. Punktens titel korrigerades **från** *Stiftelse för Juridisk Facklitteratur* **till** *Stiftelsen för Juridisk Fakultetslitteratur*.

iii. Arbetsgruppen för strategierna för juridiska fakulteten år 2023-

2026: Sophia Aleman informerar

iv. Granskningsgruppen: Evelina Siska informerar

En rapport kommer övriga ledamöter tillhanda under helgen.

v. Gruppen för överseende av hjälpmedel vid tentamen: Elin Englund informerar.

- Eximationsalternativen kan komma att ändras till tre alternativ, det är nämligen ett förslag som håller på att utarbetas.
- 1. Alla hjälpmedel
- 2. författningstext, utan begräsningar i understreckningar och flärpar
- 3. Inget är tillåtet (inte ens författningstext)

5. Besluts- och diskussionspunkter

a. Uppföljning från mötet.

Elin har mailat gustav.

Har inte fått svar om bidrag. Mailat ordförande.

Har bett Leopold ta reda på mer på JURO.

b. Beslut om terminsansvarig.³

³ Står fel. Ändra.

- i. Kan vi fastställa per capsulam beslutet om att Elin Englund är studentrepresentant i gruppen för översyn av hjälpmedel vid tentamen?**

4

Föreslog att godkänna per capsulam.

Godkände.

- c. Information/Uppdatering kring studentärendet angående uppsatspraktik och eventuell diskussion om vi vill försöka göra något mer för en förändring.**

Uppsatspraktik. Student sökt. Examensarbete. Avrådan från SU att ha uppsatspraktik. Byrå osäker pga avrådan.

Varför? Vad grundar det sig på?

Uppsala gör tvärtom. Hjälper studenter med detta. Orättsvist. Hjälper studenter ut i arbetslivet.

Innan avrådan, kvalitén på uppsatser blev bristande. Inte beredd ändra rekommendationen.

Evelina kommer att dela ett dokument i helgen. Läs igenom. Kritik.

Misskommunikation från SU, hur det fungerar.

Går vidare i frågan.

Elin maila Victoria

Får han göra uttalandet? Gustav Sjöberg, fråga vilket mandat Johan har att göra rekommendationen.

⁴ Redaktionella ändringar. Felstavningar.

d. Diskussion och utvärdering om hur alla har upplevt att arbetet i linjerådet gått detta halvår, samt hur vi upplevt stödet från kåren och vår kontaktperson. Med anledning av att Elin Englund ska besvara denna fråga till kåren per mejl och vill ha allas åsikter med.

- Dennis överlag nöjd. Kul med fysiska möten.

Alice informerade vi kommer få ny kontaktperson efter sommaren.

Evelina tycker att det har varit bra. Kårebn har inte varit lika aktiv som tidigare. Lärarna bryr sig inte. Gillar att vi har infört med terminsansvarig.

Sophia håller med Evelina. Gillar att vara med i linjerådet. Bra att vi diskuterar vad som behöver diskuteras, och ger det den tid som behövs. Behöver effektivisera.

Elin tycker att arbetet fungerar väldigt bra och att det är ett engagerad linjeråd, men att vi kan bli mer effektiva, tex streck i debatten.

Andreas – SUS har gått bra. Allt har löst sig. Inom linjerådet har det fungerat bra. Alla är engagerade och drivna. Utvecklingspotential att öva in formaliteter. Felstavningar, etc.

Nima är jättenöjd. Engagemanget är beundransvärt.

Victor pratade.

Elin tycker att det har varit kul. Tackar för allas arbete och engagemang. Har en förhoppning om att vi kommer kunna åstadkomma mycket. Har fått en miljö där alla känner sig fria att uttrycka sig.

Vi kan bli mer effektiva. Vi vill väldigt mycket. Vi vill väldigt mycket, och mötena räcker inte riktigt till. Kan bli långdraget ibland. Kan behövas ett andra kortare möte mitt i månaden. Finns möjlighet att ansöka om extra möten.

Håller med om att kåren varit mer frånvarande.

- e. Diskussion kring att söka projektpengar inför hösten. Det går även bra att fundera över sommaren om ni vill att vi ska söka projektpengar för något inför hösten och meddela mig senast sista juli.**

Höra av sig i chatten om det finns något vi vill söka projektpengar till för hösten.

Alice tyckte att SUS teamleader för marknadsföring är en bättre person att kontakta om linjerådet vill marknadsföra sig.

Behövs inget nytt beslut för de tidigare beslutade projekten.

Mötet behandlade punkt 2c.

Victor lämnade mötet kl 18:24

6. Övriga ärenden

a. Terminsansvarig för processrätt.

- Inget särskilt som sticker ut.

b. Athena

- Har blivit kontaktad av en person som inte är student längre och har fått tagit del av meddelande från linjerådets athena på dennes mejl vilket hen inte uppskattar eftersom hen inte längre är student.
- Äldre studenter (inte längre registrerade) har tydligen tillgång till linjerådets athena-sida och får notiser.
- SUS har åtagit sig att lösa detta problem
- Utöver det har vi fått positiv respons på vår athena-sida samt en bekräftelse på att vi når ut.
- SUS informerar om att det går att ändra design på sin athena-sida. De erbjuder att hjälpa oss med det.
- Alla lärare finns på athena sidan. SUS lince ska kolla upp hur vi får bort dem.

Andreas lämnade mötet kl 18:32

c. Studentärende

- En student pga. sina funktionsnedsättningar svårt att delta vid seminarier. Personen har fått det bekräftat att hen kanske inte kommer behöva delta på seminarieundervisning. Däremot är seminarier som väl känt ofta obligatorier till kursen. Personen är intresserad av att fortsätta att bedriva sina studier

- Det finns NAIS-intyg man kan använda (exv. inte säkert att det kommer lösa problemet.)
- Undantag kan göras för "hälsoproblem". Har tidigare gått att få undantag från merparten av seminarierna om det föreligger laga förfall. Går möjligtvis att föreslå att ersätta seminarieundervisningen för att istället göra komplimenterade uppgifter.?
- Kan vara fråga om diskriminering (exv. bristande tillgänglighet)
- Elin kommer föra vidare ärendet till institutionen.

d. Kursutv. CA

- Inget särskilt som sticker ut.
- En del kritik har riktats mot RFK-systemet.

7. Datum för nästa möte

8. Mötets avslutande ⁵

Mötets ordförande förklarade mötet avslutat kl. 19:40.

Victor Nähls
SEKRETERARE

Linnéa Lingemark
JUSTERARE

⁵ Redaktionell ändring. Formulering.

Beslutspunkter - sammanfattning

Punkt 4.k.iii

- Att ge Leopold i uppdrag att fråga medlemmarna i JURO vad deras ambition (om någon) är att i frågan att göra om sina respektive program i enlighet med Bolognamodellen.

Punkt 5.A.i

- Att förmedla förslagen i punkten till institutionsstyrelsen.

Punkt 5.B.ii

- SUS kommer att undersöka möjligheten för Linjerådet att ta del av arvet, samt huruvida Linjerådet har möjlighet att vara med i den arbetsgrupp som framöver kommer utreda vad arvet bör användas till.

Varav till nästa mötestillfälle

Punkt 5.B.ii

- Att Elin skall kontakta MF i syfte att undersöka hur de gör med pengar som ges till de studenter som har slut på bidragsveckor hos CSN.

Punkt 5.C.ii

- Att ge Elin i uppdrag att ta kontakt med *Gustaf* angående vad som framkommit i punkten.